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  Zápis 

ze 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice, 
konaného dne 13.dubna 2023 v 17.00 – 21.00 hod. 

v sále Sokolovny Kvasice,  A.Dohnala 14 

 

1.Zahájení Starosta obce Ing. Dušan Odehnal zahájil a řídil celý průběh zasedání. Přivítal občany, členy zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 14 členů zastupitelstva.   Omluven je Radek Kahaja, který přijde později. Zápis z minulého jednání je přístupný k nahlédnutí v kanceláři starosty. Byl podepsán ověřovateli, nebyly proti němu podány námitky a považuje se tedy za platný. P. starosta přečetl návrh programu veřejného zasedání: 
1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Zpráva o činnosti Rady obce Kvasice 

4. Přístaviště Kvasice 

5. Veřejná finanční podpora z rozpočtu obce Kvasice na rok 2023, včetně vyúčtování 
za rok 2022 

6. Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.4/2023 

7. Hospodářský výsledek a účetní závěrka ZŠ Kvasice za rok 2022 

8. Hospodářský výsledek a účetní závěrka MŠ Kvasice za rok 2022 

9. Směna pozemků p.č.st.366/3 a 1463/18 za pozemek p.č.1463/20 v k.ú.Kvasice 

10. Výstavba vodovodu na Chlum 

11. Obecně závazná vyhláška Obce Kvasice č.1/2023 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
12. Diskuse 

13. Usnesení 
14. Závěr 

 a zeptal se, zda má někdo z členů ZO pozměňující návrh nebo by chtěl do programu dnešního zasedání něco doplnit.  
P.Judas navrhl, aby se o jednotlivých položkách o poskytnutí veřejné finanční podpory hlasovalo zvlášť, aby nedošlo ke střetu zájmů.  P. starosta uvedl, že tímto nedochází ke změně programu, proto navrhl řešit to až u konkrétního bodu č.5, který se týká veřejné finanční podpory. Dále p.starosta doplnil, že po projednání bodu Přístaviště Kvasice bude krátká pauza. Žádný bod do programu doplněn nebyl, proto p.starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
46/ ZO Kvasice schvaluje program veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice, 
konaného dne 13.dubna 2023. 
 Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0                                   Návrh usnesení byl přijat. 
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P. starosta navrhl ověřovatele zápisu Ing.Petra Čablu a Mgr.Jiřího Machovského.  Hlasování: PRO – 14,   proti – 0,  zdržel se – 0 

 P. starosta navrhl návrhovou komisi ve složení:  Tomáš Kolomazník, Aleš Judas a Ing. 
Radek Smolinka.   Hlasování:  PRO – 14,  proti – 0, zdržel se - 0 Návrhová komise mezi sebou určila předsedu Tomáše Kolomazníka. 
 

Ověřovatelé zápisu:     Ing.Petr Čabla, Mgr.Jiří Machovský    

Návrhová komise:         Tomáš Kolomazník, Aleš Judas, Ing.Radek Smolinka  

Omluveni:                          Radek Kahaja      

                    Sepsáním zápisu byla pověřena Marie Horová. 
 

2.Kontrola usnesení P.místostarosta provedl kontrolu usnesení z minulého veřejného zasedání dne 26.1.2023. 

Dotazy: nebyly. 

 

V 17.08 přišel na veřejné zasedání Radek Kahaja. Nyní je přítomno všech 15 členů 
zastupitelstva. 

 

3.Zpráva o činnosti Rady obce Kvasice P.místostarosta přečetl Zprávu o činnosti Rady obce Kvasice. Zpráva zahrnuje informaci 
z jednání rady od 26.1. do 28.3.2023.  Rada se v tomto období sešla 6x.   
Dotazy:  Bc.Klement se zeptal, čeho se týká Dodatek č.1 ke smlouvě s firmou Dekprojekt.  P. 

starosta odpověděl, že se jedná o prodloužení termínu na zpracování stavebně technického průzkumu pilířů v ZŠ Kvasice. Bc.Klement pochválil radu za zpracovaný jednací řád komisí a zeptal se, kdy bude zaslaný všem členům komisí? P. starosta odpověděl, že příští týden. Bc. Klement se zeptal, kdo bude místo Ing.Frkalové provádět audit. P. starosta odpověděl, že bude auditorská společnost.  Bc.Klement se zeptal, proč to nebude Krajský úřad Zl.kraje, bylo by to levnější a ušetřené peníze by se mohly použít jinak – např. pro spolky. 
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P. starosta odpověděl, že Kraj neposkytuje poradenskou činnost, proto bude audit znovu provádět soukromý auditor, který poradenskou činnost poskytuje. Bc.Klement se zeptal, zda výběrové řízení na zhotovení chodníku  v ul.Mírová, které vyhrála firma SIMOSTAV,  bylo otevřené. P. Tomáš Kahaja odpověděl, že bylo, přihlásilo se 16 zájemců.  P. Nelešovská se zeptala na opravu komunikace III.třídy, o co se jedná. P. starosta vysvětlil, že se jedná o opravu křižovatky ulic Bělovská, Dolní, Čtvrtky a Krajina.  Jedná se o společnou akci s Ředitelstvím silnic Zlínského kraje, zatím je vybraný společný projektant, realizace byl měla být v roce 2025. Ing.Smolinka se zeptal, zda se bude řešit i nová kanalizace pod komunikací. P. starosta odpověděl, že kanalizace se zatím neřeší.  Ing.Ševčík seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením Obce Kvasice č.18/2022, 1/2023, 
2/2023 a 3/2023. 

Dotazy: nebyly. P. starosta přečetl usnesení: 
47/ ZO Kvasice bere na vědomí zprávu o činnosti Rady obce Kvasice. 
 

 

4.Přístaviště Kvasice P. starosta přivítal zástupce Ředitelství vodních cest České republiky, kteří přijeli na veřejné zasedání představit koncept prodloužení Baťova kanálu do Kroměříže, jehož součástí by bylo vybudování přístaviště v Kvasicích. Byl promítnutý film, následně byla bylo vysvětleno možné řešení situace v Kvasicích. 
Diskuse: P. Dušek ocenil přístaviště jako výborný nápad a zeptal se, kolik to bude stát Obec Kvasice. P. starosta odpověděl, že přístaviště bude hradit  Ředitelství vodních cest, které také 
zajistí projektovou dokumentaci pro celé prodloužení.  Cena se zatím neví, protože se jedná o studii. Každopádně Obec Kvasice bude hradit pouze část na úpravu břehu u přístaviště, kde má být náměstíčko s informační tabulí.  Zástupce ředitelství uvedl, že 
koncepční studie představuje pouze možnost, jak by mohlo prodloužení Baťova kanálu 
vypadat.  Obec Kvasice s tím nemusí souhlasit, je jen na ní, jak se rozhodne, ale zpracované řešení doporučuje, aby se Obec Kvasice do projektu zapojila. Jelikož se jedná o koncept, nedá se určit finanční částka.  Ing.Čabla se zeptal na údržbu. Zástupce ředitelství odpověděl, že údržbu bude řešit provozovatel, přístaviště bude navrženo tak, aby bylo co nejméně náročné na údržbu.  P.Musil se zeptal, jaká hladina  na Bělovském jezu je schválena a zda se nebude navyšovat. Zástupce ředitelství odpověděl, že hladina se navyšovat nebude, vychází se ze stávající 
hladiny.  
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P.Musil připomenul povodně v uplynulých  letech a zeptal se na protipovodňovou ochranu. Zástupce ředitelství odpověděl, že protipovodňovou ochranu zabezpečuje Povodní Moravy, konstrukce jsou přizpůsobeny na stávající protipovodňovou ochranu, která by měla být dostačující. P. starosta doplnil, že zachování hladiny Moravy bylo hlavní podmínkou Obce Kvasice ke schválení tohoto projektu. Přístaviště bude v majetku Ředitelství vodních cest.  P.Dušek se zeptal, zda projde schválení průjezdu přes bělovský jez. Zástupce ředitelství odpověděl, že se čeká na posuzování vlivů záměru na životní prostředí EIA, ale jsou přesvědčení, že bude vydáno kladné stanovisko. P.Dušek se zeptal, zda se bude dělat lávka přes řeku Moravu. P. starosta odpověděl, že lávka nebude, je to příliš nákladné. Ing.Šiška se zeptal, zda se plánuje místo pro Kotvy a Vodácký klub a zda nebude mít námitky vodní elektrárna u Otrokovic.  Zástupce ředitelství odpověděl, že stávající mola zůstanou zachovány. Navíc u přístaviště bude omezené stání na 24 hodin.  Majitel vodní 
elektrárny bude muset souhlasit, protože se jedná o obecné užívání vod pro plavbu, ale samozřejmě musí proběhnout vodoprávní řízení v této věci.  P. Nelešovská se zeptala na termín rozhodnutí obce, jestli se do projektu zapojí. Zástupce ředitelství uvedl, že v letních měsících by měla být EIA schválena, proto již do tohoto termínu by bylo vhodné rozhodnout, zda do toho obec Kvasice půjde. Dnes se jedná pouze o prezentaci, ne o rozhodnutí.  P. Dušek se zeptal, kdo zaplatí projekt.  P. starosta odpověděl, že projekt zaplatí Ředitelství vodních cest. Ing.Šiška se zeptal, zda je projekt Labe-Odra-Dunaj definitivně zrušený.  Zástupce ředitelství uvedl, že ano. Vláda rozhodla, že se ruší, musí se ale vyjmout ze zásad územního 
rozvoje a z jednotlivých územní plánů obcí. P. starosta poděkoval zástupcům Ředitelství vodních cest za prezentaci i informace 
k projektu přístaviště.   
 Od 18.15 do 18.25 bylo jednání přerušeno z důvodu přestávky. 
 

5.Veřejná finanční podpora z rozpočtu obce Kvasice na rok 2023, včetně vyúčtování 
za rok 2022 

 Ing. Ševčík přečetl zprávu finančního výboru o kontrole vyúčtování veřejné finanční podpory za rok 2022, která proběhla 20.2.2023. Všechna vyúčtování byla odevzdána 
v souladu s Podmínkami poskytování veřejné finanční podpory z rozpočtu obce. 
Dotazy: nebyly.  P. starosta přečetl usnesení: 
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 48/ ZO Kvasice bere na vědomí zprávu o finanční kontrole vyúčtování veřejné 
finanční podpory za rok 2022. Ing. Ševčík uvedl, že finanční výbor projednal předložené žádosti o poskytnutí veřejné finanční podpory dne 8.3.2023. Jednotlivé částky posoudil a upravil podle možností schváleného rozpočtu.  P.Judas navrhl, aby se prvních šesti bodech hlasovalo jednotlivě z důvodu střetu zájmů a potom souhrnně.  Ing. Ševčík uvedl, že došlo 28 žádosti za celkem 1.645.780,- Kč. Přečetl všechny žádosti, včetně požadované a navrhované částky a  nejdůležitější využití: 

                                                                                                                   Žádost                     Navrženo 

1. FC Kvasice z.s.                            400.000,-                250.000,-  

- zajištění činnosti mládeže, údržbu hřišť, úhradu energií 
 

2. Moravský rybářský svaz z.s., pobočný spolek Kvasice     50.000,-               40.000,-  

- Dětské rybářské závody, kroužky a exkurze pro děti 
 

3. Stolní tenis Kvasice z.s.                      25.000,-                20.000,-  

- Turnaje pro děti, údržba, nákup hracích pálek 

 

4. Tělocvičná jednota Sokol Kvasice                15.000,-                 15.000,- 

- Pronájem tělocvičny, nákup materiálu na cvičení 
 

5. Vodácký klub Kvasice z.s.                45.500,-                   40.000,-  

- Provozování loděnice, kulturní činnost, nájem pozemku, energie 

 

6. Kotvy Kvasice, z.s.                 60.000,-                 55.000,-  

- Podpora sportovního vyžití pro děti a mládež - dračí lodě, startovné na závody 

 

7. Český svaz včelařů Kvasice, z.s.               15.000,-               15.000,- 

- Léčení včelstev, nákup včelích matek, odb. literatura 

 

8. Klub vojáků v záloze                    8.000,-         7.000,- 

- údržba pozemku a zařízení střelnice 

 

9. Myslivecký spolek Kvasice                20.000,-                12.000,- 

- Krmivo, lízy pro zvěř, činnosti kroužku Jestřábi 
  

10. Náboženská obec CČSH v Kvasicích      6.500,-                 6.500,-  

- Divadlo pro děti  
11. Rodinné centrum Kalíšek                               25.000,-             25.000,-  

- Soustředění a závody Taekwondo, lampionový průvod 

 

12. Římskokatolická farnost Kvasice                               225.000,-       100.000,-  

- Odstraní havarijního stavu zvonu sv.Josef , výměna ústředny EZS 
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13. Historický spolek městečka Kvasice        85.000,-         65.000,-  

- Obnova pamětních desek v obci a obrazů v kaplích,  materiál na obnovu  
 

14. Senior Otrokovice, příspěvková organizace         68.077-          68.077,-  

- Pobytové služby pro občany Kvasic 

 

15. Sociální služby města Kroměříže, přísp.organizace         91.153,-        91.153,-            

- Pobytové služby pro občany Kvasic 

-  

16. Naděje, pobočka Otrokovice               8.800,-         4.000,-  

- Služby pro občany Kvasice 

 

17. Pečovatelská služba Kroměříž z.ú.                           15.000,-     15.000,-          

- Služby pro občany Kvasice, nákup PHM 

 

18. Charita Kroměříž                             60.000,-     40.000,-          

- Služby pro občany Kvasic, zdr.materiál, PHM 

 

19. Centrum služeb a podpory Zlín                            3.000,-       3.000,- 

- Služba pro občany Kvasice – ambulantní i terénní, energie 

 

20. Sociální služby Haná, p.o.                                                                      50.000,-    30.000,- 

- Služby ke zkvalitnění života klientů DZR, podpora volnočasových aktvit 

 

21. PAHOP, zdrav.ústav paliatvní a hospic.péče, z.ú.                             50.000,-     20.000,- 

- Mobilní hospic pro občany Kvasic, PHM, zdrav.materiál 
-  

22.  Linka bezpečí, z.s.                                                                                   10.000,-        2.000,- 

- Náklady na telefonní linku 

 

23.  Oblastní spolek Českého červeného kříže Kroměříž                 10.000,-        3.500,- 

- Program 1.pomoci pro žáky 1.třídy ZŠ Kvasice 

 

24.  SDH Kvasice                                                                                            50.000,-      50.000,- 

- Pojištění členů, údržba výstroje a výzbroje, materiál, oslava výročí založení 
SDH Kvasice 

 

25. Petr Dušek – kočičí domov – útulek pro kočky                             95.750,-                 0 

 

26.  Petr Dušek – videozáznam zasedání zastupitelstva                    62.000,-                0 

 

27. Petr Dušek – životní jubileum                                                              60.000,-                0 

 

28. Petr Dušek – dokumentář – Obec Kvasice                                        62.000,-                0 

 Finanční výbor doporučuje ke schválení v předloženém návrhu: 
 



7 

 

Diskuse: Bc.Klement uvedl, že by se měly maximálně podporovat spolky, proto navrhl částku navrženou pro Senior Otrokovice a Sociální služby města Kroměříže rozdělit spolkům – 

FC na 350.000,- Kč a zbytek ostatním spolkům, čímž by byly jejich žádosti schváleny dle jejich návrhu, nyní jsou téměř všechny poníženy.  Ing.Ševčík s tím nesouhlasil, navrhl to nechat tak, bylo to prodiskutováno na poradě starosty, tak nevidí důvod, proč to měnit.   Ing.Čabla se zeptal Bc.Klementa, zda už mají novou sekačku. Bc.Klement uvedl, že došla dnes, objednaná byla vloni, ale objednávka byla zrušena a byla objednána u jiné firmy. Mgr.Machovský se zeptal, proč tam nejsou Sociální služby Uherské Hradiště.  Ing.Ševčík uvedl, že Sociální služby Uherské Hradiště již v Kvasicích nejsou, od letošního roku to jsou Sociální služby Haná, pod které patří jak Domov se zvláštním režimem, tak Domov pro osoby se zdravotním postižením, ten si ale žádost o dotaci nepodal. Dále doplnil, že jediné, co by podle jeho názoru přicházelo v úvahu je navýšení dotace pro FC 
Kvasice na 300.000,- Kč.  Souhlasil s tím, že v rámci rozpočtového určení daní se část peněz určených pro kvasické občany v domovech seniorů vrátí, ale není to celá částka. 
P. starosta doplnil, že příspěvek od Obce Kvasice pro domovy seniorů usnadňuje přijetí kvasických občanů do domovů pro seniory, proto by poskytnutí dotace pro tyto zařízení nerušil. P.místostarosta uvedl, že se všechny žádosti probíraly na poradě starosty a navrhl 
navrhované částky neměnit. P.Dohorák se zeptal, podle jakého klíče se dotace přidělují a souhlasil s návrhem 
Bc.Klementa – přidat každému spolku víc peněz,  ale i tak FC Kvasice dostane nejmenší podíl.  Ing.Ševčík uvedl, že podle možnosti rozpočtu a dle požadavků v jednotlivých žádostech.  P.Dohorák uvedl, že dotace ve výši 250.000,- Kč skončí v majetku obce, údržba hřiště stojí zhruba tolik, co dostanou a na vlastní činnost peníze nejsou. Rozpočet klubu je asi 
1.350.000,- Kč, přidělování peněz je nelogické a nečitelné, navíc se zvedá inflace. Měly by se vypracovat nová, přesná pravidla pro přidělování dotace. Ing.Ševčík uvedl, že pořád je to 1 mil. Kč z rozpočtu Obce Kvasice. Bc.Klement uvedl, že se jedná o obecní majetek, o který se stará FC Kvasice. Není klíč na rozdělování, měly by být přesná pravidla, s tím by se přidělování dotací zprůhlednilo a hlavně by měla být jiná pravidla pro přidělování dotace spolkům a jiná organizacím.  Ing. Čabla doplnil, že v letošním roce rada vytvořila předpisy pro činnost komisí.  Na jednání rady také  byla řešena veřejná finanční podpora  a bylo dohodnuto, že se do příštího roku připraví nová směrnice pro přidělování dotací.  P.Nelešovská upozornila, že to může být i za půl roku, proto by měla být v radě pověřená osobě, která to bude mít na starosti.  
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P. starosta uvedl, že dotace je hlavně pro činnost dětí a mládeže, proto se Obec snaží podporovat hlavně spolky, které dělají akce pro děti. Vždy se hledá dobrý úmysl. Ocenil, že je kvasický fotbal na vzestupu, ale o činnosti FC Kvasice nemá velký přehled. P.místostarosta uvedl, že 250.000,- Kč  FC Kvasice dostává již několik let, loňské navýšení bylo na nákup sekačky. P.Dohorák informoval přítomné o činnosti FC Kvasice. P.Vavřík uvedl, že je s výší navrhované dotace spokojený, v příštím roce mají větší plány, proto možná budou žádat o víc peněz.  Další dotazy do diskuse nebyly, proto se přistoupilo k řešení způsobu hlasování.  Původní návrh p.Judase hlasovat o prvních šesti žádostech zvlášť z důvodu střetu zájmů,  navrhl Mgr.Machovský rozšířit na všechny spolky – což by znamenalo hlasovat o prvních devíti spolcích zvlášť a o zbývajících žádostech by se hlasovalo vcelku. Dále bylo dohodnuto, že u FC Kvasice se bude hlasovat o navržené dotaci ve výši 300.000,- Kč. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 49/ ZO Kvasice schvaluje způsob hlasování o poskytnutí veřejné finanční podpory 
z rozpočtu obce, a to devíti spolkům obce Kvasice jednotlivě. Zbylé žádosti jako 
celek, v jednom hlasování. Hlasování:  PRO – 10,   proti – 1,   zdržel se – 4                              Návrh usnesení byl přijat. Po schválení způsobu hlasování bylo přistoupeno ke schvalování žádostí podle schválené ho usnesení.  P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
50/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kvasice FC Kvasice z.s. 
ve výši 300.000,- Kč. S FC Kvasice z.s. bude uzavřena Veřejnoprávní smlouva o 
poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu obce Kvasice. 
 Hlasování:  PRO – 10, proti – 0, zdržel se – 5   Návrh usnesení byl přijat. Manželé Klementovi se zdrželi hlasování z důvodu střetu zájmů. 
 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
51/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Moravskému 
rybářskému svazu z.s., pobočnému spolku Kvasice, ve výši 40.000,- Kč. S MRS z.s., 

pobočným spolkem Kvasice bude uzavřena Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí 
neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu obce Kvasice. 
 Hlasování: PRO – 13,   proti – 0,  zdržel se – 2                                       Návrh usnesení byl přijat. 
 

 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
52/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Stolnímu tenisu 
Kvasice z.s. ve výši 20.000,- Kč. Se Stolním tenisem z.s., bude uzavřena 
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Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu 
obce Kvasice. 

 Hlasování: PRO – 15,  proti – 0,  zdržel se – 0                                       Návrh usnesení byl přijat. 
 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
53/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Tělocvičné jednotě 
Sokol Kvasice ve výši 15.000,- Kč. S T.J.Sokol Kvasice bude uzavřena Veřejnoprávní 
smlouva o poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu obce Kvasice. 
 Hlasování:  PRO – 14,   proti – 0, zdržel se – 1                              Návrh usnesení byl přijat. P.Judas se zdržel hlasování z důvodu střetu zájmů 

 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
54/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Vodáckému klubu 
Kvasice z.s. ve výši 40.000,- Kč. S Vodáckým klubem Kvasice z.s. bude uzavřena 
Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu 
obce Kvasice. Hlasování:  PRO – 14,  proti – 0,  zdržel se – 1                                Návrh usnesení byl přijat. P.Radek Kahaja se zdržel hlasování z důvodu střetu zájmů. 
 

 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
55/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kotvám Kvasice, z.s. ve 
výši 55.000,- Kč. S Kotvami Kvasice z.s. bude uzavřena Veřejnoprávní smlouva o 
poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu obce Kvasice. Hlasování: PRO – 14,  proti – 0,  zdržel se – 1                                Návrh usnesení byl přijat. Tomáš Kahaja se zdržel hlasování z důvodu střetu zájmů. 
 

 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
56/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Českému svazu včelařů 
Kvasice, z.s. ve výši 15.000,- Kč.  S Českým svazem včelařů Kvasice bude  uzavřena 
Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu 
obce Kvasice. Hlasování:  PRO – 15,  proti – 0,  zdržel se - 0                                 Návrh usnesení byl přijat. 
 

 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
57/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Klubu vojáků v záloze 
ve výši 7.000,- Kč. S Klubem vojáků v záloze bude uzavřena Veřejnoprávní smlouva 
o poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu obce Kvasice. Hlasování:  PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                    Návrh usnesení byl přijat. 
 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 



10 

 

58/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Mysliveckému spolku 
Kvasice  ve výši 12.000,- Kč. S Mysliveckým spolkem Kvasice bude uzavřena 
Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční/investiční  dotace z rozpočtu 
obce Kvasice. 

 Hlasování:  PRO – 13,   proti – 0,  zdržel se – 2   Návrh usnesení byl přijat.
             

59/ ZO Kvasice schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kvasice těmto 
subjektům: 
 

Náboženská obec Církve českosl.husitské v Kvasicích           6.500,- Kč 

Rodinné centrum Kalíšek                         25.000,- Kč 

Římskokatolická farnost Kvasice                  100.000,- Kč 

Historický spolek městečka Kvasice         65.000,- Kč 

Senior Otrokovice, příspěvková organizace        68.077,- Kč 

Sociální služby města Kroměříže, přísp.organizace        91.153,- Kč 

Naděje, pobočka Otrokovice             4.000,- Kč 

Pečovatelská služba Kroměříž z.ú.         15.000,- Kč 

Charita Kroměříž                         40.000,- Kč 

Centrum služeb a podpory Zlín                          3.000,- Kč 

Sociální služby Haná, p.o.                       30.000,- Kč 

PAHOP, zdrav.ústav paliativní a hospicové péče, z.ú.                              20.000,- Kč 

Linka bezpečí, z.s.                                                    2.000,- Kč 

Oblastní spolek Českého červeného kříže Kroměříž          3.500,- Kč 

SDH Kvasice                          50.000,- Kč 

 – kočičí domov – útulek pro kočky                    0,- Kč 

– video záznam zasedání zastupitelstva                    0,- Kč 

– životní jubileum                                    0,- Kč 

– dokumentář – Obec Kvasice                     0,- Kč 

 

S výše uvedenými subjekty bude uzavřena Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí 
investiční/neinvestiční  dotace z rozpočtu obce Kvasice.  
 Hlasování:  PRO – 12,  proti – 0,  zdržel se – 3                                   Návrh usnesení byl přijat. Bc.Klementová se zdržela hlasování z důvodu střetu zájmů. 
 P. starosta přerušil jednání od 19.50 do 20.00 h z důvodu přestávky. 
 

6.Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.4/2023 P. starosta seznámil přítomné s návrhem rozpočtového opatření obce Kvasice č.4/2023. Příjmy se navyšují o 522.500,- Kč.- jedná se o daň z příjmu právnických osob za Obec 
Kvasice za rok 2022.  U výdajů se jedná o poskytnutí veřejné finanční podpory z rozpočtu obce Kvasice ve výši 1.027.300,- Kč.  Původní návrh rozpočtového opatření byl ve výdajích  977.300,- Kč, ale  byl schválený navýšený příspěvek pro FC Kvasice o 50.000,- Kč.  Proto je zde změna a rezerva se snižuje o 504.800,- 
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Dotazy: nebyly. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
60/ ZO Kvasice schvaluje rozpočtové opatření Obce Kvasice č.4/2023. 
 Hlasování: PRO – 15,  proti – 0,   zdržel se – 0                           Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

7.Hospodářský výsledek a účetní závěrka ZŠ Kvasice za rok 2022 

 P. starosta přečetl žádost ZŠ Kvasice o schválení hospodářského výsledku a účetní závěrky za rok 2022 a seznámil přítomné s nejdůležitějšími údaji, které se hospodářského výsledku a účetní závěrky týkají.  Závěrku tvoří rozvaha, výkaz zisku a ztráty a příloha.  Dále byl na obecní úřad  předán  výkaz čerpání dotace od územně samosprávného celku, výkaz hospodářská činnost PO, inventarizační zpráva a výroční zpráva o hospodaření za rok 2022.  
Hospodářský výsledek za rok 2022 je v celkové výši 88.796,03 Kč, z toho v hlavní činnosti 72.363,32 Kč a v doplňkové činnosti 16.432,71 Kč.  ZŠ Kvasice žádá o přidělení celého hospodářského výsledku do rezervního fondu. 
Diskuse: Ing. Ševčík přečetl zprávu z vnitřního auditu v ZŠ Kvasice, který se konal 27.1.2023. Bylo kontrolováno vedení účetnictví a čerpání rozpočtu za rok 2022. V kontrolovaných nákladech i výnosech nebyly shledány problémy, vybrané zakoupené věci i pomůcky byly fyzicky zkontrolovány. Nejsou evidovány pohledávky vůči strávníkům či návštěvníkům družiny. Bc.Klement se zeptal, proč nejde část hospodářského výsledku do odměn. Mgr.Látal Ph.D. odpověděl, že ve fondu odměn nějaké peníze jsou, proto letos není třeba fond navyšovat. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
61/ ZO Kvasice schvaluje hospodářský výsledek ZŠ Kvasice za rok 2022 ve výši 
88.796,03 Kč, z toho 72.363,32 Kč z hlavní činnosti a 16.432,71 Kč z doplňkové 
činnosti. 
 Hlasování: PRO – 15,  proti – 0,  zdržel se – 0                               Návrh usnesení byl přijat. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
62/ ZO Kvasice schvaluje převedení hospodářského výsledku ZŠ Kvasice za rok 
2022 ve výši 88.796,03 Kč do Rezervního fondu ZŠ Kvasice. 
 Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                Návrh usnesení byl přijat. 
 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
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63/ ZO Kvasice schvaluje účetní závěrku ZŠ Kvasice za rok 2022. Závěrku tvoří 
rozvaha, výkaz zisku a ztráty, příloha a inventarizační zpráva za rok 2022. 
 Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                     Návrh usnesení byl přijat.               Jmenovitě: Ing.Petr Čabla, Aleš Judas, Tomáš Kahaja, Radek Kahaja, Bc.Filip Klement, Bc.Jana Klementová, Jana Koželová, Tomáš Kolomazník, Mgr.Jiří Machovský, Lubomír Musil, Renáta Nelešovská, Ing.Dušan Odehnal, Ing.Radek Smolinka, Ing.Pavel Ševčík, František Špíšek. 
 

 

8.Hospodářský výsledek a účetní závěrka MŠ Kvasice za rok 2022 

 P. starosta přečetl žádost MŠ Kvasice o schválení hospodářského výsledku a účetní závěrky za rok 2022 a seznámil přítomné s nejdůležitějšími údaji, které se hospodářského výsledku a účetní závěrky týkají.  Hospodářského výsledek MŠ Kvasice za rok 2022 činí 63.321,91 Kč, z toho z hlavní činnosti 74.611,17 Kč a z hospodářské činnosti - 11.289,26 Kč.  MŠ Kvasice žádá o převedení částky 30.000,- Kč do fondu odměn a 33.321,91 Kč do rezervního fondu.  
Diskuse:  Ing.Ševčík přečetl zápis z vnitřního auditu v MŠ Kvasice, který proběhl 28.2.2023. Kontrolováno bylo vedení účetnictví a čerpání rozpočtu k 31.12.2022. V kontrolovaných nákladech i výnosech nebyly shledány problémy, vybrané pořízené věci a faktury byly zkontrolovány. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
64/ ZO Kvasice schvaluje hospodářský výsledek MŠ Kvasice za rok 2022 ve výši 
63.321,91 Kč, z toho z hlavní činnosti 74.611,17 Kč a z hospodářské činnosti – 

11.289,26 Kč.  
 Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                 Návrh usnesení byl přijat. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

65/ ZO Kvasice schvaluje převedení  hospodářského výsledku MŠ Kvasice za rok 
2022 ve výši  30.000,- Kč do Fondu odměn a 33.321,91 Kč do Rezervního fondu MŠ 
Kvasice. 

 Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                  Návrh usnesení byl přijat. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
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66/ ZO Kvasice schvaluje účetní závěrku MŠ Kvasice za rok 2022. Závěrku tvoří 
rozvaha, výkaz zisku a ztráty, příloha a inventarizace 2022.   
 Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                     Návrh usnesení byl přijat. Jmenovitě: Ing.Petr Čabla, Aleš Judas, Tomáš Kahaja, Radek Kahaja, Bc.Filip Klement, Bc.Jana Klementová, Jana Koželová, Tomáš Kolomazník, Mgr.Jiří Machovský, Lubomír Musil, Renáta Nelešovská, Ing.Dušan Odehnal, Ing.Radek Smolinka, Ing.Pavel Ševčík, František Špíšek 

 

9.Směna pozemků p.č.st.366/3 a 1463/18 za pozemek p.č.1463/20 v k.ú.Kvasice 

 P. starosta seznámil přítomné s návrhem na směnu pozemků p.č.1463/20 v k.ú.Kvasice o výměře 4 m2  , ostatní plocha za pozemky p.č.366/3 o výměře 2 m2, zastavěná plocha a nádvoří a p.č.1463/18 v k.ú.Kvasice  o výměře 5 m2 , ve vlastnictví Obce Kvasice .  Pozemky p.č.st.366/3 a p.č.1463/18 jsou pod budovou čp.190 ve vlastnictví  Ing.Válka.  Jedná se o nápravu historického stavu, zjištěného na základě zjišťování průběhu hranic pro obnovu katastrálního operátu novým mapováním. Směnou dojde k narovnání stavu. Žádost o směnu podal Ing.Válek, žádost byla projednána v radě, která schválila zveřejnění záměru směny a doporučila směnu ke schválení ZO.  Záměr směny byl zveřejněn na úřední desce i na elektronické úřední desce.  
Diskuse: žádný dotaz ani příspěvek.  P. starosta přečetl návrh usnesení  
67/ ZO Kvasice schvaluje  směnu pozemků:  p.č. st.366/3 v k.ú.Kvasice, zastavěná 
plocha a nádvoří, o výměře 2 m2  a p.č.1463/18 v k.ú.Kvasice, ostatní plocha, o 
výměře 5 m2 , oba ve vlastnictví Obce Kvasice, za pozemek p.č.1463/20 
v k.ú.Kvasice, ostatní plocha, o výměře 4 m2, ve vlastnictví  , 

 a ukládá starostovi obce uzavřít s  

směnnou smlouvu. Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                 Návrh usnesení byl přijat.  
 

10.Výstavba vodovodu na Chlum P. starosta uvedl, že v rámci dalšího postupu pro poskytnutí dotace na výstavbu vodovodu na Chlum je nutné schválit jeho zařazení do plánu vodovodů a kanalizací Zlínského kraje a předložil přítomným  koordinační a situační výkres stavby, ve kterém je průběh 

vodovodu zakreslen.  

Dotazy: nebyly. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
68/ ZO Kvasice schvaluje změnu Plánu rozvoje vodovodů a kanalizací Zlínského 
kraje - doplnění vodovodu v lokalitě Chlum. 
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Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                                     Návrh usnesení byl přijat. 
 

11.Obecně závazná vyhláška Obce Kvasice č.1/2023 o místním poplatku za užívání 
veřejného prostranství P. starosta uvedl, že obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství se mění pouze v ceně za stánkový prodej. Jelikož je v zájmu obce přilákat více zájemců o prodej na kvasické  pouti,  bylo dohodnuto snížení poplatku za prodej, a to místo 400,- Kč za prodej v neděli na pouze 100,- Kč.   V obecně závazné vyhlášce je  
uvedeno 10,- Kč/m2 za každý i započatý metr za umístění zařízení sloužících pro poskytování prodeje. Žádná jiná změna ve vyhlášce není.   Jedná se o podporu trhu, v letos to bude poprvé se slevou a uvidí se, zda se osvědčí a bude o pouť mezi stánkaři větší zájem.  P.Koželová doplnila, že někteří regionální prodejci vůbec o pouti v Kvasicích neví, zkusí je 
oslovit  prostřednictvím webu stankar.cz, uvidí se, zda se nový systém osvědčí.  Diskuse: žádný dotaz ani příspěvek. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
69/ ZO Kvasice schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Kvasice č.1/2023 o 
místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 
 Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                            Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

12.Diskuse 

 P. Špíšek přečetl zprávu kontrolního výboru, který se sešel 29.března 2023. Zpráva 
zahrnuje kontrolu plnění usnesení zastupitelstva a rady obce od 26.1. do 8.3.2023.  Kontrolní výbor na základě provedení kontroly konstatuje, že usnesení rady i zastupitelstva obce jsou průběžně plněna. Ing.Šiška poděkoval za dotaci pro rybáře a za vyřešení rybníků. P. Nelešovská se zeptala,  o jaké vyřešení rybníků se jedná. P. starosta vysvětlil, že proběhnou úpravy rybníků na Cukrovaru, které jsou ve špatném stavu a také je zde poškození od bobrů, zpevní se hráze, sníží břehy, rybníky se odbahní. Na rekonstrukci  je možnost získat dotaci z Ministerstva ŽP i ze SFŽP.  A vzhledem k tomu, že skončila udržitelnost projektu nových rybníků, bylo dohodnuto, že tyto rybníky přejdou do nájmu kvasických rybářů a o staré rybníky se bude starat Obec Kvasice.  Tomáš Kahaja poděkoval za dotaci pro Kotvy Kvasice, budou se snažit Obec Kvasice 
reprezentovat jako dosud. P.Vavřík poděkoval za dotaci pro Stolní tenis i za to, že mohou využívat Sokolovnu.  P.Dušek se zeptal p.Koželové, aby mu sdělila, proč si nevybrala do kulturní komise p.Nelešovskou.  P.Koželová odpověděla, že je to z důvodu, že si vybrala členy z jiných spolků Kvasice. P. Dušek oponoval, že je p.Nelešovská je členkou ZO, na což p.Koželová reagovala stejnou odpovědí, že čerpala z jiných spolků Kvasic.  
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P. Dušek se zeptal na trestní stíhání, slyšel, že je prý zastavené, jsou nějaké výsledky? P. starosta odpověděl, že o ničem neví,  Obec zatím žádný výsledek k trestnímu oznámení neobdržela. P. Dušek dále řešil nezdvořilost a jeho oslovení sociopatem, což je ze strany zastupitele, který ho tak oslovil, nezdvořilé a zeptal se, kde byla p.Koželová a Ing.Ševčík, proč tenkrát neřešili zdvořilost a korektnost. P. Koželová odpověděla, že dotazu nerozumí, proto p.Dušek přešel do italštiny.  Ing.Ševčík  vysvětlil, proč se na zastupitelstvu ozval, když p.Dušek požadoval jméno „doktůrka“.   Jedná se dle jeho názoru o zneužívání titulu, proto se ozval.  Také se mu nelíbí, že se řeší zdvořilost a přitom p.Dušek na kanále youtube nazývá p.starostu fašistou, což je daleko horší.  P. Dušek dále rozebral 15-ti minutový telefonní hovor s p.místostarostou dne 8.3.2023 a jeho  hlasování o schvalování nahrávání zastupitelstva.  P.Judas se zeptal, zda se bude dále pokračovat v systému promítání prezentace při jednání zastupitelstva.  I ostatní členové zastupitelstva to ocenili, p.starosta odpověděl, že s tím bude pokračovat.  Radek Kahaja poděkoval za poskytnutou dotaci a těší se na setkávání na akcích Vodáckého 
klubu. P. Koželová uvedla, že by se měl připravit nový provozní řád Sokolovny. Upozornila na poslední akci – zábavu, na které bylo údajně daleko větší množství lidí, než je kapacita sálu. Také by zde měla být hmotná odpovědnost. Bc.Klementová doplnila, že hlavně by měla být přenesená odpovědnost  pronajímatele za bezpečnost.  P.Koželová upozornila na získanou informaci, že údajně u Moravy u pálenice se nachází kusy salámu a klobásky, které by mohly být nebezpečné pro psy. P. starosta odpověděl, že toto by měla řešit Policie ČR. P.Dohorák upozornil na potrhané sítě na oranžovém hřišti. P. starosta odpověděl, aby to nahlásil p. Daňkové.  Sítě byly opraveny na podzim, zřejmě je někdo úmyslně poškodil. P. Nelešovská uvedla, že dle zprávy o činnosti rady je málo požadavků na pronájem 
Myslivny.  P. starosta to potvrdil, zájem o Myslivnu je menší, větší zájem je o pronájem 
Sokolovny. Bc.Klement poděkoval za dotaci pro FC Kvasice. P. Smolinka pozval přítomné na oslavy výročí založení SDH Kvasice, které proběhnou 17.června 2023. P.Smolinka se zeptal, zda se řešilo umístění fotovoltaiky na obecních budovách. P. starosta odpověděl, že se to řešilo, ale ani jedna budova na umístění fotovoltaiky nevyhovuje. P.Judas poděkoval za poskytnutou dotaci pro Sokol, hlavně za starší sokolky, které se pravidelně schází a také vzorně reprezentují obec na Hrách seniorů. P. starosta poděkoval všem spolkům za reprezentaci obce. 
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Mgr.Machovský poděkoval členům Stolního tenisu za pomoc při pořádání turnaje ve stolním tenisu žáků II.stupně.   
 

13.Usnesení Předseda návrhové komise Tomáš Kolomazník přečetl přehled usnesení, přijatých na dnešním veřejném zasedání Zastupitelstva obce Kvasice. 
 

 

14.Závěr P. starosta poděkoval členům zastupitelstva i přítomným hostům za účast na veřejném zasedání a zasedání ve 21.00 hodin ukončil. 
 Zapsala: Marie Horová Zápis vyhotoven: 19.4.2023 

 

 

Starosta obce:       Ověřovatelé zápisu: Ing.Dušan Odehnal       Ing.Petr Čabla 

 

          Mgr.Jiří Machovský 

 

 

 


